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Geacht college,  

 
Naar aanleiding van de tijdens de domeinvergadering Algemene Zaken van 16 mei 2023 verschafte 
toelichting op de maatwerkvariant die de gemeente Maastricht wenst te hanteren voor het 
gebruikersdeel van de rioolheffing, zijn bij de SP een aantal vragen gerezen. Deze vragen luiden als 
volgt: 

1. Wanneer is de huidige maatwerkvariant tot stand gekomen en waar is de verdeling van de 
bestaande maatwerkstaffels, te weten 0 – 250 m3, 250 m3 – 50.000 m3, 50.000 – 500.000 
m3, en >500.000 m3, op gebaseerd? 

In raadsvoorstel 31-2023 wordt gesteld dat de bestaande Maastrichtse maatwerkvariant het meest 
overeenkomt met voorkeursvariant 3 van de BsGW. Deze variant kent echter de volgende staffels: 

 1 – 400 m3; 

 Boven de 400 t/m 4800 m3; 

 Boven de 4800 m3 t/m 10.000 m3; 

 Boven de 10.000 m3 t/m 20.000 m3; 

 Boven de 20.000 m3.  
 

2. Kunt u nader toelichten waarom deze voorkeursvariant niet of minder geschikt zou zijn voor 
de Maastrichtse situatie? Immers, ook de voorkeursvariant kent een staffel voor een verbruik 
van ‘boven de 50.000 m3’, te weten de staffel ‘boven de 20.000 m3’.  

In de domeinvergadering werd door de behandelend ambtenaar gesteld dat het hanteren van 
voorkeursvariant 3 ertoe zou leiden dat meer bedrijven veel meer rioolheffing moesten gaan betalen, 
ondanks dat de eenheden van 400 m3 in de voorkeursvariant een stuk groter zijn dan de huidige 250 
m3. Aangezien bedrijven, in tegenstelling tot particulieren, geen drinkwaterbelasting betalen, zou een 
hogere rioolheffing voor bedrijven volgens de SP wellicht tot rechtvaardiger uitkomsten leiden.    



 
 
 

 
 

3. Is er zicht op hoeveel bedrijven precies ‘getroffen’ zouden worden door het hanteren van 
voorkeursvariant 3 en hoeveel extra belastinginkomsten het hanteren van voorkeursvariant 3 
op zou leveren in vergelijking met de huidige Maastrichtse maatwerkvariant? Zo ja, zouden 
wij daar een overzicht van mogen ontvangen? 

 
Hoogachtend,  
 
Stephanie Blom 
Raadslid SP 


